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Betreft: reactie op rapport Drugs in Lijsten 

Geachte mevrouw Sonnema, 

Na ontvangst van het rapport Drugs in Lijsten en de begeleidende brief hebben vanwege de 
vakantieperiode slechts een beperkt aantal leden van het LOC een reactie kunnen geven. Het 
rapport en uw verzoek op een reactie staan op de agenda van begin september. Een vervolg op 
deze reactie wordt daarbij niet uitgesloten. 

Om een onderscheid te kunnen maken in het THC percentage van de in coffeeshops aangeboden 
cannabisproducten zal er sprake moeten zijn van kwaliteitscontrole van en voorschriften voor de 
teelt van wiet. De coffeeshopbranche juicht, zoals wij altijd al hebben gesteld, iedere vorm van 
regulering van de productie van wiet toe. 
De volksgezondheidsbelangen zijn zeker gediend bij degelijk onderzoek naar alle mogelijkheden die 
de wietplant ons kan bieden. En ook de consument zou het waarderen om een duidelijkere keuze 
te kunnen maken in de THC/CBD (cannabinoiden) verhouding en percentages van de producten die 
men gebruikt. De coffeeshophouder kan eindelijk tot in detail de productinformatie geven waar de 
klant om vraagt. Daarnaast kunnen we dan ook eisen aan vergunde wiettelers stellen op het 
gebied van bestrijdingsmiddelen en gebruik van groeibevorderaars, en die vervolgens controleren 
op straffe van intrekking teeltvergunning. Op deze wijze is er dan een optimaal systeem van 
productie, consumptie en verkoop van cannabis producten gerealiseerd waarbij schadelijke effecten 
voor de volksgezondheid tot een minimum worden beperkt. 

De gehele discussie over de hoogte van THC in de door ons verkochte producten vinden wij echter 
niet relevant zolang deze discussie niet op de juiste wijze gevoerd wordt. De relatie tussen THC en 
CBD (cannabinoiden) moet eerst nog veel beter worden onderzocht en vooral ook meer worden 
betrokken bij deze discussie. Onderzoekers weten inmiddels wel dat de hoogte van CBD's invloed 
heeft op de wijze waarop de consument de uitwerking van het product ervaart. En dat is bij hoge 
CBD waardes prettiger dan bij lage waardes. Wiet met een laag THC gehalte (veel minder dan 
15%) in combinatie met een laag CBD gehalte kan geen prettige ervaring opleveren voor de 
gebruiker en kan schadelijke neveneffecten opleveren. Maar wiet met een hoog THC gehalte (meer 
dan 15%) in combinatie met een hoog CBD gehalte wordt daarentegen als prettig ervaren en heeft 
minder schadelijke neveneffecten. Er is dus niks zinnigs over het THC gehalte te zeggen indien 
men het niet in verhouding ziet tot de andere bestanddelen van de plant. 
THC (in chemische vorm) wordt tegenwoordig ingezet als geneesmiddel ter bestrijding van 
psychoses. En nu blijkt zelfs uit diverse medische onderzoeken, verricht aan verschillende Europese 
en Amerikaanse universiteiten, dat cannabis een genezende werking heeft op bepaalde vormen van 
kanker. Een doorbraak op het gebied van kankeronderzoek van formaat, waar helaas door de 
betreffende gezondheidsorganisaties en overheden maar bitter weinig aandacht aan wordt besteed. 
De reden hiervoor laat zich eenvoudig raden. 

Cannabis wordt door een grote groep mensen in Nederland sinds de jaren '60 op regelmatige basis 
recreatief gebruikt, eventuele ernstige nadelen voor de volksgezondheid zouden zich inmiddels 
allang aan de samenleving gemanifesteerd hebben, Dat is echter niet het geval. Indien we de 
hypocrisie omtrent gedegen onderzoek naar de voordelen van de wietplant niet wegnemen, 
ontzeggen we onszelf daarmee misschien een antwoord op diverse bestaande vragen en de 
oplossingen waar we al zo lang naar op zoek zijn. 

Met vriendelijke groet, 
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